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SMOLIVECKÝ 

MĚSÍČNÍK 
 měsíčník obcí Mladý Smolivec, Starý Smolivec, 

Radošice, Budislavice a Dožice

 

 

V tomto čísle: 
Otevření střelnice ve Starém Smolivci 

Pomoc žákům devátých tříd při výběru 

střední školy 

Články Místní akční skupiny sv. Jana 

z Nepomuku 

Fotbalová sezóna 

Dotazníky, vtipy 
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Otevření střelnice ve Starém Smolivci 

Jistě jste všichni zaregistrovali, že ve Starém Smolivci proběhlo 20. 

srpna 2011 slavnostní otevření střelnice. Ale víte, jak to celé probíhalo? Vše 

začalo okolo 13. hodiny, když paní starostka Eva Kubová vystřelila první 

výstřel. Tímto okamžikem začaly celé střelby. Pravidla střeleb byla 

jednoduchá, zasáhnout co nejvíce asfaltových holubů a zajíců, což všem 

zkušeným střelcům nedělalo naprosto žádný problém. Celkový počet terčů 

byl: dvacet asfaltových holubů a pět asfaltových zajíců. Po skončení střeleb 

bylo pro soutěžící i přítomné připraveno pohoštění a samozřejmě i něco 

ostřejšího. Na první tři pozice se prostříleli: Karel Nesveda (3. místo), Michal 

Panýrek (2. místo) a Bohuslav Černý (1. místo). Následovalo vyhlášení vítězů, 

a co bylo po tom, si všichni dokážeme živě představit. (To zas bylo v alejích 

nablito) Z poskytnutých informací vím, že se tohle sobotní odpoledne 

vydařilo, nejen co se týče počasí, ale i návštěvností a průběhu celého 

odpoledne. 

A teď rozhovor s vítězem – Bohuslavem Černým: 

Pamatujete si ještě, kolik asfaltových holubů jste strefil? 

„Co se týče tohoto dne, 24 terčů z 25 možných. Za celou mou střeleckou 

kariéru to nelze spočítat.“ 

Jak se vám líbil průběh celého sobotního odpoledne? 

„Už od rána jsme vše připravovali na odpolední akci. Vše proběhlo v klidu 

a pohodě, tudíž jsme velmi spokojeni. Celý den se vydařil.“ 

Myslíte si, že tato akce by se mohla ještě 

někdy do budoucna ve Starém Smolivci 

opakovat? 

„Příští rok se můžeme těšit na 1. ročník 

memoriálu Václava Matouška.“ 

A závěrem – jak dlouho už střílíte? 

„To už je tak dávno, že si to ani nepamatuji. 

:-) Začal jsem v roce 1988, když jsem byl 

přijat za člena MS Stráž, Mladý Smolivec.“ 

Děkuju vám za rozhovor 

Karolína Černá 
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Kam na školu? 

Máte doma studenta, který se rozhoduje kam na střední školu? V „redakci“ jsme se rozhodli, že vám některé 
školy představíme. Můžete se těšit, řekl bych, až na dost široké spektrum. Můžete se dočíst, jaké obory 

škola nabízí a dojmy studentů, kteří se pro tuto školu rozhodli. Jelikož se nám všechny školy nevejdou do 
jednoho čísla, na další se můžete těšit příště možná dokonce i v lednovém čísle. 

STŘEDNÍ ODBORNÁ ŠKOLA PROFESORA ŠVEJCARA, PLZEŇ 

Studuji Střední odbornou školu profesora Švejcara v Plzni, Majerova 1. Naše škola nabízí 

obory: Veřejnosprávní činnost, Sociální činnost - Pečovatelská činnost, Sociální činnost - 

Sociálněsprávní činnost, Informační služby – Knihovnictví, Pedagogické lyceum - tělesná 

výchova, Pedagogické lyceum - živé jazyky. Já jsem na oboru Sociální činnost. Školu jsem si 

vybral, protože mne zaujaly předměty Psychologie, Speciální pedagogika a to, že bych chtěl na 

záchranáře. Očekávání splnila, jsem tam rád. Jsou tu dobří učitelé, ale musíš se hodně učit! Školu 

mohu doporučit, ale od té doby co jsme spojeni se Střední průmyslovou školou strojnickou to 

není ono (např.: málo peněz, zmatek v papírování atd.) Více info. na: http://www.spstrplz.cz/  

Martin Šplíchal 

MIKULÁŠSKÉ GYMNÁZIUM, PLZEŇ 

Jsem na Gymnáziu Plzeň, Mikulášské náměstí 23. a studuji matematicko-přírodovědné 

zaměření. Naše škola nabízí další zaměření, jako je například: všeobecné, matematické nebo 

matematicko-fyzikální atp. Vybrala jsem si tuto školu, protože to bylo jediné gymnázium v okolí 

s přírodovědným zaměřením. Má očekávání byla vysoká, proto je tato škola splnila pouze 

částečně. Tuto školu bych doporučila jen lidem, co se o dané studijní zaměření opravdu zajímají 

a uvažují o dalším studiu na vysoké škole. Více informací na: http://www.mikulasske.cz/  

Kateřina Kobesová 

GYMNÁZIUM, STRAKONICE 

Moje volba byla Gymnázium Strakonice, Máchova 174. Je to šestiletý, ale i osmiletý 

gympl. Pro tuhle školu jsem se rozhodla, jelikož jsem neměla tušení, kam po základní škole jít a 

tato škola mi přišla jako nejlepší možné řešení k rozhodnutí. Gymnázium předčilo moje 

očekávání. Můžu se zde realizovat a příjemní učitelé mi vždy vyjdou vstříc. Rozhodně bych ji 

doporučila všem, co jsou studijní typy a chtějí na gymnázium. Info na: http://www.gymstr.cz/ 

Alena Zachová 

INTEGROVANÁ STŘEDNÍ ŠKOLA ŽIVNOSTENSKÁ, PLZEŇ 

Studovala jsem na Integrované střední škole živnostenské Plzeň Škroupova 13. Můj obor 

byl Modelářství a návrhářství oděvů, dnes se jmenuje Návrhář. Tato střední škola nabízí čtyřleté 

obory vzdělání ukončené maturitní zkouškou a to Bankovnictví a pojišťovnictví, Neziskové 

organizace, Kosmetické služby, Návrhář a Oděvní design. Tříleté obory vzdělání ukončené 

výučním listem: Kadeřník, kadeřnice, Provoz služeb, Krejčí pro dámské oděvy a bytový textil a 

Nástavbové studium ukončené maturitní zkouškou: Podnikání. Pro obor Návrhářství jsem se 

rozhodla, protože jsem nechtěla jít na školu, z které bude jen sedět v kanceláři. Také jsem si 

myslela, že mám nějaké umělecké cítění a nechtěla jsem ho promarnit. Mé studium se vyplatilo, 

nyní studuji na Ústavu umění a designu v Plzni obor Fashion design. Studium na střední škole 

bylo náročné, pořád je potřeba zdokonalovat svůj talent. Ráda ji doporučím pro budoucí 

uchazeče, ale upozorňuji, že je to jen odrazový můstek v uměleckém oboru. Pokud chcete, abyste 

se „jen“ uživili v tomto oboru, určitě musíte vystudovat vysokou školu a nejlépe vycestovat do 

zahraničí. Tak držím palce. Další informace na: http://www.issziv.cz/ 

Markéta Kubová 

http://www.spstrplz.cz/
http://www.spstrplz.cz/
http://www.mikulasske.cz/
http://www.gymstr.cz/
http://www.issziv.cz/index.php?option=com_content&view=article&id=70&Itemid=68
http://www.issziv.cz/index.php?option=com_content&view=article&id=74&Itemid=69
http://www.issziv.cz/index.php?option=com_content&view=article&id=74&Itemid=69
http://www.issziv.cz/index.php?option=com_content&view=article&id=75&Itemid=71
http://www.issziv.cz/index.php?option=com_content&view=article&id=76&Itemid=72
http://www.issziv.cz/index.php?option=com_content&view=article&id=77&Itemid=73
http://www.issziv.cz/index.php?option=com_content&view=article&id=63&Itemid=70
http://www.issziv.cz/index.php?option=com_content&view=article&id=72&Itemid=87
http://www.issziv.cz/index.php?option=com_content&view=article&id=64&Itemid=82
http://www.issziv.cz/index.php?option=com_content&view=article&id=160&Itemid=80
http://www.issziv.cz/
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GYMNÁZIUM, BLOVICE 

Já studuji na Gymnáziu v Blovicích, Družstevní 650, které je pouze všestranně zaměřené. 

Tuhle školu jsem si zvolil, protože je nejvýhodnější pro pokračování ve studiu na VŠ, ale ještě 

jsem se nerozhodl, na jakou vysokou půjdu. Naše škola rozhodně splnila moje očekávání. 

Doporučil bych ji všem, kteří chtějí jít na gympl a následně na vysokou školu. Více informací na 

stránkách: http://www.gblovice.cz/gym.php  

Matěj Linhart 

VYŠŠÍ ODBORNÁ ŠKOLA A STŘEDÍ PRŮMYSLOVÁ ŠKOLA ELEKTRORECHNICKÁ  

Studuji na VOŠ A SPŠE Plzeň, Koterovská 85. Můj obor je Technické lyceum. Naše škola 

nabízí další obory jako například cestovní ruch, informační technologie a eletrotechniku. Pro 

tuhle školu jsem se rozhodl, protože jsem si myslel, že je to dobrá volba. Moje očekávání splnila, 

ale ne ve všem. Doporučuji tuhle školu, kromě oboru technické lyceum. Je to jen pro ty, co se rádi 

učí. :D Více informací na stránkách: http://www.spse.pilsedu.cz/ 

 Jaroslav Kopáček 

STŘEDNÍ ODBORNÁ ŠKOLA OBCHODU, UŽITÉHO UMĚNÍ A DESIGNU, PLZEŇ 

Moje volba střední školy byla Střední odborná škola obchodu, užitého umění a designu 

Plzeň, Nerudova 33. Obor, který studuji se nazývá Ekonomika a podnikání se zaměřením na 

zahraniční obchod. Naše škola nabízí pestrou škálu oborů, pro obchod a podnikání je to 

Ekonomika a podnikání – cestovní ruch, Ekonomika vnitřního obchodu (s maturitní zkouškou) a 

Prodavač s výučním listem. Pro užité umění a design to je Grafický design, Multimediální tvorba, 

Design ateliéru (s maturitní zkouškou) a aranžér s výučním listem. Tuhle školu jsem si vybrala, 

protože mi to přišlo jako nejlepší řešení, k účetnictví a ekonomice jsem měla dobrý vztah a 

doufala jsem, že mě to začne bavit. Moje očekávání, co se týče naší školy, bylo splněno, sice v 

prváku jsem si nebyla zcela jistá svou volbou, ale teď už jsem. Naší školu mohu vřele doporučit 

všem, kteří uvažují o ekonomce, ale rozhodně k plnému uplatnění bude potřeba vysoká škola. 

Více informací na: http://www.nerudovka.cz/ 

Karolína Černá 

Závěrem bychom rádi připomenuli, že datum dnů otevřených dveří, zjistíte určitě na stránkách školy. 

V příštím čísle se těšme na další školy.  

Všem, kteří nám pomohli a napsali článek o své škole, děkujeme. 

 

Podpořené projekty v rámci VII. Výzvy 
Dne 20. 10. 2011 proběhla v Tojicích Valná hromada MAS, ze které vzešly projekty 

navržené k podpoře v rámci VII. Výzvy. Jejich přehled najdete na vývěskách MAS na Městském 

úřadu Nepomuk, popř. před kanceláří MAS ve Spáleném Poříčí. Zhlédnout je můžete samozřejmě 

také na stránkách www.mas.nepomucko.cz. 

Pavel Motejzík 

Byl podpořen i projekt s názvem Klub Dožice. Více se dočtete již na zmíněných stránkách 

  

http://www.gblovice.cz/gym.php
http://www.spse.pilsedu.cz/
http://www.nerudovka.cz/
http://www.mas.nepomucko.cz/
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Konec fotbalové sezóny 

Rok utekl jako voda a máme tady opět konec podzimní fotbalové sezóny. Devatenáctého 

listopadu půjdeme fandit na poslední zápas a zakousnout, pivem zapitou klobásu. 

Fotbalistům se na venkovních zápasech moc nedařilo. Ale i přesto zde byly okamžiky, 

které stály za to. Každý, kdo navštívil domácí zápas, řekla bych, nelitoval. Budeme doufat, že 

se poslední zápasy vydaří a udržíme se mezi deseti nejlepšími. 

Asi hodně lidí by zajímalo, jak se svým mančaftem je spokojen samotný trenér Marcel 

Voříšek. „To je otázka, na kterou raději nebudu odpovídat. Jsou zde hráči, pro které je fotbal 

srdeční záležitost, a pak další, které nebudu komentovat." Jak asi dopadne celé letošní fotbalová 

sezóna? „Tak zdaleka ještě není konec. Doma zatím dobré, ale venku jsem z toho zklamán, 

především výkony některých hráčů jsou daleko za jejich standardem," říká trenér Marcel 

Voříšek. Na venkovních zápasech se našemu týmu bohužel nedaří „ Výhra zatím nebyla. Příčina 

je naše neschopnost podat soustředěný výkon po dobu celého utkání.“ Neschopnost podat 

soustředěný výkon určitě nemají fanoušci TJ Starý Smolivec, nemyslíte? „Fanoušci jsou perfektní. 

Fandí úplně všichni, ale ne všichni Smolivci.“ Svatá pravda! Někdy dostávali rozhodčí na našem 

i hostujícím hřišti pěknou sodu, byla vždy vina na jejich straně? „ Nemá cenu po prohraném 

zápase hledat a svalovat vinu na sudího. Často je příčina někde jinde." Nějaká rada na závěr? 

„Na závěr bych chtěl popřát všem vylepšení zdravotního stavu, nálady, pohody a smyslu pro 

humor." 

Děkuji Marcelovi Voříškovi za jeho čas. 

 

Jak poznáte fotbalového fanouška?? Kouří Sparty, cucá Slavie a myje vanu Realem. 

Rozhodčí po nevinném faulu vytáhne červenou. Hříšník se proti němu rozběhne a zlobí se:    

"Proč červenou?" Rozhodčí nehne ani brvou a ironicky odpoví: "Zelený jsme nefasovali." 

Na závěr gratulujeme našemu fotbalistovi Josefovi Tupému k narození syna Antonína. 

Veronika Straková 

Něco pro zasmání …
Hádá se manželka s manželem. 

Ona říká: "Ty seš takovej debil, že kdyby byla 

soutěž o největšího debila, byl bys druhej." 

Manžel se ptá: "Proč druhej?" 

Manželka: "Protože jsi takovej debil, že bys to 

nevyhrál." 

 

Miláčku … 

Ano zlatíčko? 

Uděláme si fajn víkend? 

Ano čumáčku … 

Tak ahoj v pondělí … 

 

 

 

Ve škole na poslední hodině: 

Paní učitelka: Kdo odpoví jako první na mojí 

otázku, může jít domů! 

Pepíček vyhodí jablko z okna. 

Paní učitelka: Kdo to byl ??!! 

Pepíček: Já, nashle !  

 

Manželé sedí v prázdném kupé proti sobě. Po 

půlhodině povídá manžel:  

"Maruš, pojď sem. Sedni si ke mně." 

Manželka poslechne, přitulí se k němu a 

šeptne mu do ucha:  

"A co tak najednou?" 

Muž jí obejme a říká:  

"Už jsem se na tebe nemohl dívat." 
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Cyklisticky za zážitky a Doteky řemesel - 2. ročník 
 V sobotu 17. 9. 2011 se jižní Brdy opět hemžily cyklisty. Na svědomí to měli pořadatelé 

druhého ročníku cyklistického orientačního závodu „Cyklisticky za zážitky“ – TJ Sokol Spálené 

Poříčí, MAS sv. Jana z Nepomuku a Město Spálené Poříčí a pochopitelně účastníci závodu, který si 

díky svému charakteru našel příznivce mezi sportovně založenými bikery, stejně jako 

u rekreačních cyklistů. Zárukou úspěchu totiž není jen divoké šlapání do pedálů, ale je potřeba 

jej vhodně kombinovat s dobrou taktikou průjezdu jednotlivými kontrolami, orientací v terénu 

a také týmovou spoluprácí. To vše totiž hraje významnou roli. V letošním ročníku nejlépe z 30 

soutěžících týmů nejlépe nakomponovali faktory úspěchu členové týmu DR.avci, kteří 

se součtem 300 nasbíraných bodů vyhráli. Nicméně jen o lepší čas před druhými Šemíky a 

třetími Tuláky, kteří nasbírali bodů 284. 

  V neděli 18. 9. 2011 pak rozbalili své stánky v zámeckém parku ve Spáleném Poříčí 

kovář, tesař, kamnář, přadlena, řezbářka, hrnčířka, tkadlec či mlynář, neboť zde probíhal v rámci 

tzv. TOP Týdne - Městských slavností u příležitosti Dnů historického dědictví druhý ročník 

Doteků řemesel, akce, při které má každý návštěvník možnost vyzkoušet si řemesla a umění na 

vlastní kůži. Pořadatelem byla MAS sv. Jana z Nepomuku spolu s městem Spálené Poříčí. Akce se 

uskutečnila za finanční podpory Plzeňského kraje.  

Michal Arnošt 

Zveme Vás na  

rozsvícení Vánočního 

stromu 
do Mladého Smolivce 27. listopadu. 



Listopad 2011  Číslo 14; ročník II 

7 

 

Dotazníky Veroniky Kubové. 

Stojí opravdu za to. Doplňujeme ještě 

tabulky, jak si naši fotbalisti vedou.  

„Áčko‟  
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„Béčko‟  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Členové projektového týmu: 

Karolína Černá, Aneta Slavíčková, Veronika 

Straková, Jiří Krejčík, Lída Voříškova a naši 

nejmenší . 


